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Tilstede:  Steen Søndergaard – Bent Møller – Hanne Bacher – Lykke Nielsen – Ove Holst 

Fraværende: Jannik Dipo Knudsen havde meldt afbud.  

---------------------------------------------- 

Ad. 1: 

Referat af sidste møde godkendt med følgende bemærkning: 

Vedr. referatet pkt. 6 

Formanden har været i dialog med kommunen, senest den 4. august. Mailen blev under samtalen 
tilbagekaldt. Det blev oplyst, at Peer Bachmann har fået at vide, at det er grundejerforeningens beslutning, 
hvorledes man vil vedligeholde rabatterne, og det kan fx ske ved at vedtage, at den enkelte grundejer gør 
det. Altså sådan som det er tilfældet her i Grundejerforeningen Strandlund. Vi forventer nu, at Peer 
Bachmann fremover vedligeholder sin rabat. 
 
Ad. 2:  
 
Kassereren oplyste, at der på foreningens konto i Nordea indestår 747.997,35 kr. incl. Nøglekontoen på 
8.408,34 kr. Han forventer omkostningerne ved den netop udførte asfaltering af Standlundgårdsvej-
Skovbrynet beløber sig til ca. 420.000 kr.  
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Ad. 3: 
 
Asfalteringen af Strandlundgårdsvej-Skovbrynet er afsluttet. Trods de gener det medførte for trafikken, er 
det opfattelsen, at alt er forløbet godt, og den alternative kørsel ad Markvejen ikke gav anledning til 
problemer.   
 
Ad. 4:  
 
Formanden gav en kort status på sagen.  
 
Ad. 5:  
 
Ingen bemærkninger til fællesarealerne. Broen blev taget på land lørdag den 30. sep. Det var af forskellige 
praktiske årsager lidt tidligere end normalt.  
 
Ad. 6:  
 
Bestyrelsen har drøftet afviklingen af en 60-års jubilæumsfest. Interesserede medlemmer kan fortsat rette 
henvendelse til formanden med henblik på etablering af en festkomite. 
 
Ad. 7:     
 
Ingen bemærkninger 
 
 
Ad. 8: 
 
Næste møde mandag den 8. januar 2024 kl. 19  
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